
Rada Gminy I Miasta KOL,-_ JW'/ 
42-350 K O Z I E G Ł O W Y 

ul. Pl. Moniu~zki 14 
woj. śląsKie 

Nr OR-BR.0002.40.2022 

PROTOKÓŁ Nr XL/2022 

z czterdziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 29 września 2022 r. w godzinach 15,00 -16,15 
w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 356/XL/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 r. 

2. Nr 357/XL/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 358/XL/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 321/XLVl/2018 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 27 września 2018 r. - Statut Gminy i Miasta Koziegłowy. 

4. Nr 359/XL/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 290/XXXl/2021 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

5. Nr 360/XL/2022 w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru Sołtysa wsi 

Zabijak 

6. Nr 361/XL/2022 w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr I do nr 6 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady GiM Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 15. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
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- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesii: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy i Miasta Koziegłowy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 290/XXXI/2021 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru Sołtysa 

wsi Zabijak 
1 O. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym . 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

I 3. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad 40 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów 

oraz Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic . 

Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego Sołtysa z miejscowości Zabijak. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowań oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 
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Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 
Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady 

Gminy i Miasta uczestniczyło 15 radnych. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 
Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, l O do protokołu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała rozszerzenie porządku 
obrad sesji o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 
wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych 
prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy. Zaproponowała rozpatrzenie projektu 

uchwały jako punkt 1 O porządku obrad i przesuniecie pozostałych. 
Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku obrad sesji. Wniosków 
nie zgłaszano, w związku z tym Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad sesji wraz zaproponowaną zmianą. 
Porządek obrad został przyjęty 15 głosami „za" Uednogłośnie ). 

Uchwalony porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy i Miasta Koziegłowy. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 290/XXXI/2021 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru Sołtysa 

wsi Zabijak 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy. 
11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
13 . Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad 40 Sesji. 
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Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 
miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 08 września 2022 roku został przyjęty 

15 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 

i Wniosków w składzie: 

1. Pani Grażyna Sitek 

2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pan Andrzej Szóstak 

Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy i Miasta Koziegłowy na 2022 rok ( załącznik nr 1 I do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 356/XL/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 roku została przyjęta 15 głosami 

,,za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt6 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( załącznik nr 12 do protokołu). 
Radny Pan Antoni Bielecki zapytał co było powodem przesunięcia na rok dwadzieścia cztery 

kwot przeznaczonych na dofinansowanie drogi ul. Warszawskiej, bo ona miała być zgłoszona 

w 2022 roku, potem zaczęły się problemy z projektowaniem, z uzgodnieniami. Nie wie dlaczego 

zostało to przesunięte. 
Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że gdyby Radny nie spóźniał się na komisję, to by 

wiedział. Poprosiła Pana Burmistrza aby jeszcze raz udzielił wyjaśnień. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że zmiana przesunięcia terminu realizacji zadania pod nazwą 

„zaprojektuj ulicę Warszawską " wynika z nieuzyskania odpowiednich zgód oraz dokumentów 

towarzyszących zaprojektowanej przebudowie drogi ul. Warszawska . Stąd Wykonawca zwrócił 

się do nas z prośbą o przesunięcie terminu na rok przyszły . Z uwagi na to, iż była to najtańsza 

oferta negocjowana do kwoty poniżej , którą zawarła pierwotnie w swoim budżecie Gmina 

i Miasto Koziegłowy, wniosek został przyjęty. Ma nadzieję , że wniosek nie złożymy w 2024 

roku , a w 2023 roku. 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały . 
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Uchwała Nr 357/XL/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad.pkt7 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 321/XL Vl/2018 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 27 września 2018 r. - Statut Gminy 

i Miasta Koziegłowy ( załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 358/XL/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 321/XL Vl/2018 Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy z dnia 27 września 2018 r. - Statut Gminy i Miasta Koziegłowy została 

przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

290/XXXI/2021 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

( załącznik nr 14 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 359/XL/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 290/XXXI/2021 Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy została przyjęta I 5 głosami 

,,za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

uzupełniających dla wyboru Sołtysa wsi Zabijak ( załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 360/XL/2022 w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru Sołtysa 

wsi Zabijak została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych 

w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy 

( załącznik nr 16 do protokołu). 
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Pan Michał Kubalski, w imieniu całego zespołu roboczego podziękował publicznie związkom 

zawodowym za merytoryczną dyskusję, za otwartość do zmian i mamy nadzieję, że będzie 

to początek dobrej drogi nad kolejnymi zmianami. 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że wcześniej już podziękowała Radnym za udział 

w negocjacjach i czuje się usatysfakcjonowana, że potrafiła wskazać odpowiednie osoby 

do rozmów ze związkami zawodowymi. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 361/XL/2022 w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania za pracę nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych 

prowadzonych przez Gminę i Miasto Koziegłowy została przyjęta I 5 głosami „za" 

(jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem 

przedstawienia informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Na wstępie Pan Burmistrz podziękował Pani Przewodniczącej i Radnym za zwołanie w trybie 

pilnym, na jego wniosek, tej sesji. Jak informował na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Gminy i Miasta, zwołanie sesji spowodowane było koniecznością wprowadzenia środków 

przekazanych od Wojewody Śląskiego w tak zwanym dodatku węglowym. Ma nadzieję, że tak 

jak sprawnie Radni przyjęli tą kwotę wprowadzając do budżetu, kolejna transza wniosków 

będzie wprowadzona i będzie niezwłocznie przekazywana mieszkańcom poprzez zespół 

pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej , który został zobowiązany zarządzeniem Burmistrza 

do realizacji tegoż zadania. W dalszej części informacji rozwinie sprawozdanie z czynności, 

które podejmował Ośrodek Pomocy Społecznej, ale też innych uwarunkowań związanych 
z dodatkiem, generalnie mówiąc osłonowym w ramach wsparcia tarczy antykryzysowej 

mówiących o źródłach energii, źródłach ciepła. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- poinformował, że uczestniczył w kilku spotkaniach, które były realizowane, 
a między innymi Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury, Klastra Energii 

jak i również Związku Powiatowo-Gminnego „Jedźmy Razem". Skupił się na tym 

ostatnim, wyrażając nadzieję, że wizyta studyjna, która odbyła się w ramach posiedzenia 

wyjazdowego, spowoduje to, że przyjmiemy pewnego rodzaju wzorce, ale i również 
dobre pomysły , dobre praktyki rozwiązań działania związków komunikacyjnych 

w innych obszarach Kraju. Przypomniał, że Powiat Myszkowski oraz gminy wchodzące 
w skład tego Związku pracują nad nowym rokiem, nad nowym rozkładem jazdy, 

nad nową siatką komunikacyjną, ale i również uwzględniając w tej siatce miasto 

Myszków; 
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- domknięto sprawę związaną z zakupem gruntu, odbyło się spotkanie z właścicielem 
gruntu, który znajduje się w części drogi ul. Przejazdowej w miejscowości Rosochacz 
i mamy nadzieję , że po tym ostatnim zakupie części działki już bez żadnych przeszkód 

projektanci przeprojektują to newralgiczne miejsce tak, aby w przyszłości układ 

funkcjonalny, ale i bezpieczeństwo osób podróżujących i poruszających się po tej drodze 

było w pełni zabezpieczone; 

- sprawy inwestycyjne: Gmina i Miasto Koziegłowy realizuje jedne z większych 

inwestycji w budżetach gminy dotychczas realizowanych przez samorząd Gminy 
i Miasta Koziegłowy. Ta mnogość finansów publicznych ale i również czas, w którym 

nam przyszło dokonywać tych realizacji, spowodowało to, że musimy na bieżąco 

reagować i współpracować z każdym z wykonawców i liczyć tylko na to, 
że wykonawcy, pomimo podpisanych umów będą w stanie zrealizować te zadania 

w zapisanych kwotach umownych. Zadania: 

• kanalizacja sanitarna Koziegłowy - Koziegłówki w sposób niezagrożony i ma 
nadzieję, że w sposób bezpieczny realizujemy to zadanie. Pewnego rodzaju 
opóźnienia wynikają z uzgodnień, iż drogi wojewódzkie , ale i również wody polskie 
muszą odnowić stosowne dokumenty , pozwolenia i dopuszczenia do realizacji tego 
zadania, pomimo trwającego ważnego pozwolenia na budowę . Podziękował części 

mieszkańcom Koziegłówek oraz Pani Radnej za to, że bardzo odpowiedzialne 
podeszli do tej inwestycji . Pomimo iż nie wchodzimy w działki prywatne, korekta 
przebiegu trasy sieci kanalizacji sanitarnej wynika z nowych uwarunkowań, które 
się tworzyły w międzyczasie, a mówimy o projektowaniu ciągu pieszo-rowerowego, 
który będzie łączył Koziegłowy - Koziegłówki i ma nadzieję, że w przyszłości 
Mysłów i Osiek w kontynuacji z potrzebą ich lokalizacji. Najważniejsze 

i najtrudniejsze tematy, jeżeli chodzi o przepompownię na terenie Koziegłów, mamy 

już za sobą, została wylana płyta startowa, która pozwoli nam na stworzenie komory 
zbiorczej oraz później techniczne połączenie z siecią kanalizacji sanitarnej; 

• remont i zabezpieczenie szkoły w Lgocie Górnej - pomimo że zadanie zostało 
zakończone , z uwagi na to, że mieliśmy znaczną ingerencję w pas drogi 
wojewódzkiej, zostaliśmy zobowiązani do remontu tego odcinka. Ma nadzieję, że ten 
remont będzie dobrym przykładem do kontynuacji zadania pod nazwą : remont 

i modernizacja tego odcinka na tymże deptaku od Lgoty Nadwarcia do Lgoty 

Mokrzesz; 

• sieć kanalizacji sanitarnej w miejscowości Oczko - podziękował całemu zespołowi 

który pracował nie tylko nad realizacją, ale i również nad domknięciem tego 
projektu. Został on zakończony i rozliczony. Weszliśmy w fazę przyłączeń i tutaj 
ponownie apelował , aby mieszkańcy, którzy zechcą podłączyć się do sieci 
kanalizacyjnej nie zwlekali, ponieważ równocześnie rozpoczęliśmy remont tej drogi, 
położenie nakładki asfaltowej , ale i również pewnych rozwiązań funkcjonalnych 

łączących kilka dróg w obrębie miejscowości Oczko. Nie chcielibyśmy, aby 
w przyszłości, przez okres przynajmniej kilku następnych lat była potrzeba 
ingerowania w wyremontowane odcinki tychże dróg. Ponowił wiec apel, aby bez 
zbędnej zwłoki , o ile są warunki techniczne do przyłączenia, a takie warunki 
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wykonawca na całym przebiegu dla wszystkich działek i budynków zapewnił, 
mieszkańcy podłączali się do sieci; 

• zakończony został remont Szkoły Podstawowej w Winownie , ma nadzieję że Pani 
Przewodnicząca Komisji Społecznej zorganizuje wyjazdowe posiedzenie Komisji, 
celem podsumowania tego zadania . Ma nadzieję, że Pan Wiceprzewodniczący Rady, 

jako współgospodarz i uczestniczący od początku w cały procesie związanym 
z remontem , będzie uczestniczył tak , abyśmy mogli ten etap podsumować. 
Dzisiejsza zmiana w budżecie domyka projekt pod względem realizacji i rozliczenia 
tejże inwestycji do końca finału; 

• realizacja budowy oświetlenia ulicznego - w większości inwestycje zostały 

domknięte . Tam, gdzie wynikają problemy byliśmy na miejscu i również ma 
nadzieję, że rozwiązaliśmy te ewentualne wątpliwości. Co do planów, jeżeli chodzi 

o oświetlenie uliczne na lata przyszłe, Gmina i Miasto Koziegłowy na pewno będzie 
wnioskowała w ramach środków zewnętrznych o kolejną modernizację oświetlenia 

ulicznego. Mamy nadzieję, że wszystkie miejscowości będą oświetlone oświetleniem 
ledowym. Z oświetleniem związana jest również sprawa prądu i cen energii, jakie 
przyjdzie nam w przyszłości płacić. Gmina i Miasto Koziegłowy na dzień dzisiejszy 

bezpiecznie funkcjonuje ze środkami publicznymi , niemniej jednak bardzo mocno 
monitorujemy wydatki bieżące, w tym również wydatki na oświetlenie, na energię 
elektryczną . I na pewno, jeżeli dyskusja kiedyś zaistnieje , będzie przedmiotem 

wspólnej ewentualnej oceny sytuacji ; 

• drogi gminne zrealizowane i w trakcie realizacji - podziękował wszystkim 
wykonawcom, pracownikom Urzędu , inspektorom oraz osobom zaangażowanym 
w te inwestycje , a mówimy tutaj o miejscowościach Cynków, Rzeniszów i Oczko. 

Podziękował samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy, że dziś w zmianach 
do budżetu również przyjął sugestię dotyczącą kolejnej drogi gminnej, która będzie 
łączyła trzy miejscowości. Dzięki takiemu montażowi finansowemu, w zmianach 
do budżetu dokonano takich zmian, że nie zachodzi konieczność zaciągania kredytu 
na tą inwestycję. Jesteśmy po przesunięciach, które jeszcze nas w tej nadwyżce 
finansowej 17 mln. które mieliśmy do rozdysponowania w tym roku i trzymają 
budżet w ryzach. Ma nadzieję, że nie będzie zachodziła potrzeba sięgania po kredyt. 
Montaż finansowy jest bardzo korzystny dla Gminy i Miasta Koziegłowy, gdyż 
ostateczna wartość dofinansowania, jaką będzie pokrywał budżet Gminy i Miasta 
Koziegłowy w zadaniu sięgającym ponad 3 mln zł, będzie nas wynosił około 
340 tys. zł. czyli 10% dofinansowania do tych 2, 7 km drogi oraz łącznika między 

tą drogą a ul. Lipową w Gniazdowie. PROW oraz FOGR Gmina i Miasto 

Koziegłowy wykorzystała w 100%; 

• kolejne zadania inwestycyjne w ramach Polskiego Ładu - żłobek wraz z centrum 
usług wspólnych - został ogłoszony przetarg publiczny, jest zawieszony na stronie 
Urzędu i na stronie UZP. Mnogość pytań, które wpłynęły do zamawiającego 
spowodowała przesunięcie terminu otwarcia ofert , ale tylko o dwa dni. Mamy 
nadzieję, że za tymi pytaniami pójdą konkretni wykonawcy , z konkretnymi 

kwotami , które pozwolą nam to zadanie zrealizować ; 
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• udało się zamknąć strefę wielopokoleniową w Krusinie i ma nadzieję, że również 
w Wojsławicach, z dofinansowaniem ze środków zewnętrznych uda się taką strefę 
zrealizować, oraz w miejscowości Miłość , gdzie projekt realizuje Stowarzyszenie 
„Kijomaniacy" i myśli że w pierwszym półroczu przyszłego roku projekt ten 
zostanie zrealizowany; 

• odnawialne źródła energii - z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
realizowaliśmy 192 zakupy pieców, zarówno na ekogroszek jak i na gaz, mamy 
je wykorzystane w 100%. Mamy nadzieję, że do końca października br. beneficjenci, 

którzy podpisali z Gminą i Miastem umowy , rozliczą się z montażu tych piecy, 
a na podstawie rozliczeń otrzymają zwrot w wysokości 50% kosztów 
kwalifikowanych do zakupu i montażu tychże piecy. Ze względu na pewnego 
rodzaju oszczędności, które wynikły w trakcie rozliczeń , są jeszcze ewentualnie 
do wzięcia na dzień dzisiejszy dwa piece. Zachęca do skorzystania jeżeli jeszcze 
są chętni do skorzystania z takiej wymiany; 

• fotowoltaika - zadanie zostało zakończone, instalacje zostały zamontowane 
na wszystkich budynkach , wszyscy beneficjenci zostali włączeni do sieci i na dzień 
dzisiejszy, pomimo pewnych trudności , które miały miejsce, energia w sposób 
bezpieczny zasila budynki osób prywatnych, naszych beneficjentów; 

• dokonano ponad 500 audytów energetycznych dotyczących budowy solarów 
na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Zapewnił, że zarówno lista podstawowa, 
jak i lista rezerwowa są listami , które są w przedmiocie tych audytów i nie ma 

żadnego niebezpieczeństwa jeżeli chodzi o ten rodzaj zadania. Niemniej jednak 
ze względu na pewne uwarunkowania zewnętrzne , trudności gospodarcze które się 

pojawiły, ale i również z czynności przedłużających terminu podpisania umowy 
z Urzędem Marszałkowskim , obecnie jesteśmy w fazie zawiadomień oraz 
podpisywania umów na montaż tychże instalacji. Każdy z mieszkańców otrzyma 
zawiadomienie na piśmie lub zostanie poinformowany o terminie związania 

z umową i terminie wejścia firmy monterskiej ; 

• pompy ciepła - na początku, kiedy Gmina i Miasto Koziegłowy składała 

zapotrzebowanie na ten projekt, mieliśmy zbyt małe zainteresowanie mieszkańców 
tym rodzajem ogrzewania, a z uwagi na sytuację, która się wytworzyła na rynku, 
chętnych mamy dużo więcej niż tych urządzeń . Dla tych 140 beneficjentów Gmina 
i Miasto Koziegłowy gwarantuje wykonanie, aczkolwiek z pewnymi trudnościami 

dostaw osprzętu , pewnych części do montażu pomp i nie jesteśmy wyjątkiem 
w skali kraju , gdyż problem z tymi materiałami jest szerszy; 

• piece na pelet - zwrócił się do wszystkich zebranych o rozpropagowanie , pomimo 
już bardzo szerokiej informacji do mieszkańców, możliwości zainstalowania pieców 
na pelet. Gdyby nie sytuacja ekonomiczna, gdyby nie problemy z cenami paliw 
energetycznych, nie byłoby problemów ze zbytem tych 140 pieców na pelet. 

Niemniej jednak ze względu na warunki finansowe, te które gwarantuje Gmina 
i Miasto Koziegłowy, jest to olbrzymi bonus jaki stosujemy w stosunku 
do alternatywnych źródeł ogrzewania. A to alternatywne źródło oparte na pelecie 
przy kwocie udziału własnego odpowiednio 3400 zł oraz 4100 zł jest na pewno 
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atrakcyjnym bonusem przy zakupie nowego źródła ogrzewania. Zachęcał 

do skorzystania z tej oferty; 

- gospodarka śmieciowa - z Referatem Rolnictwa i Ochrony Środowiska, z Panem 
Kierownikiem Kaczmarzykiem i pracownikami , którzy odpowiedzialni są za operacje 
rozliczeniowe i finansowe, jesteśmy w tym roku jeszcze spokojni przy obecnych 

stawkach cenowych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Niemniej jednak pismo 
operatora jest na tyle niepokojące i z pewnym wyzwaniem dla samorządu Gminy 
i Miasta Koziegłowy , a chcielibyśmy tę umowę realizować z podmiotem, który 
to zadanie realizuje , gdyż sprawdził się w terenie , nie mamy żadnych uwag co do tej 
operacji i odbioru śmieci. Jednak cena na rynku, jeżeli chodzi o składowanie, 

ale i również cena transportu wzrasta i obawia się, że będziemy musieli pod koniec roku 
rozpocząć dyskusję żeby utrzymać ewentualnie tego operatora , a w przeciwnym 

wypadku, co raczej nie dopuszcza, rozpisać nowy przetarg; 

obwodnica Koziegłowy - w tym tygodniu dotarło do Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy 
pierwsze, przedwstępne pismo firmy projektowej, która przedstawiła już bardziej 
zaawansowaną koncepcję - wstępny projekt podziału , wydzielenia i przebiegu oraz 

pewnych rozwiązań komunikacyjnych w ciągu projektowanej obwodnicy . O ile 
samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy albo zainteresowane rady sołeckie chciałyby nad 
tym dokumentem popracować i ewentualnie wesprzeć pracowników Urzędu Gminy 
i Miasta co do merytorycznych odpowiedzi, zaprasza do współpracy. Na pewno Komisja 
Gospodarcza otrzyma taki dokument i chciałby aby również wnioski z oceny tego 

dokumentu były merytorycznie sporządzone , aby wpłynęły ewentualne uwagi, 
spostrzeżenia i konkluzje związane z przedstawionym dokumentem . Jest tam kilka 
bardzo ważnych punktów i na pewno będziemy musieli nad nimi bardzo mocno 
popracować , ponieważ na dzień dzisiejszy rozwiązania, które zostały zaproponowane 
są trudne do akceptacji, przynajmniej przez mieszkańców, którzy będą się komunikowali 

wzdłuż dróg tzw. przecinających się w tej obwodnicy; 

remont drogi 91 - samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy otrzymał pewnego rodzaju 
wytyczne, wnioski co do ewentualnych objazdów , które miałyby się ewentualnie 
w przyszłości znajdować na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Trudność realizacji 
inwestycji polega na tym, że nie ma innych alternatyw przy budowie tej drogi, jak tylko 
wyłączając określone skrzyżowania na określony czas całkowicie z ruchu. Natomiast 
życie zawodowe , rodzinne i osobiste ale i również biznesowe musi się w tych 
skrzyżowaniach , czy w tych miejscowościach toczyć, stąd są zaproponowane 
alternatywne rozwiązania objazdów. I tutaj też taka sugestia, ale i również ciężary dla 

miejscowości przez które takie obwodnice będą prowadzone przez jakiś okres czasu; 

Gminna Orkiestra Młodzieżowa z Pińczyc zakończyła swój drugi wyjazd zagraniczny 
w Hiszpanii, mamy podsumowanie , jest ono na stronie Orkiestry, ale i również 
na stronie Gminy i Miasta Koziegłowy . Ma nadzieję, że poprzez różnego rodzaju inne 
platformy ta informacja i podsumowanie do nas dotarło. Gratulujemy wszystkim, przede 
wszystkim uczestnikom, wykonawcom, naszemu Kapelmistrzowi oraz osobom 
wspierającym i realizującym to zadanie utrzymania, ale i tworzenia tej Orkiestry, tego 
sukcesu który odnieśli . Byli po raz pierwszy na konkursie międzynarodowym i miejsca 

zajęte podczas tychże różnych kwalifikacji zasługują na uznanie . Mamy nadzieję, 
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że w dniu jutrzejszym w Krakowie będzie również namiastka pokazu artystycznego 
i tego kunsztu gry na instrumentach dętych przez Młodzieżową Orkiestrę Dętą . 
Ma też nadzieję, że miejscowość Cynków i również przekazanie samochodu 
pożarniczego będzie dobrym przykładem zobaczenia tych osiągnieć , ale i również 
wartości artystycznych Młodzieżowej Orkiestry Dętej; 

- rzecz najtrudniejsza, z którą od kilku miesięcy borykają się mieszkańcy nie tylko naszej 
Gminy, ale i całego Kraju , co spowodowane jest trudną sytuacją ekonomiczną na rynku 

i ceną nośników energii. Przedstawił informacje przygotowane przez Gminno-Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Koziegłowach w ramach tzw. dodatku węglowego, który 
Gmina i Miasto Koziegłowy realizuje. Jak informował na wstępie, dzięki dzisiejszej sesji 
Rady Gminy i Miasta , od jutra na konta naszych mieszkańców popłyną pierwsze 
wypłaty dodatku węglowego. Do dnia dzisiejszego do Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koziegłowach wpłynęło 4612 wniosków , na chwilę obecną do systemów zostało 
wprowadzonych 3159 wniosków. Między terminem złożenia pierwszych wniosków 
a dniem dzisiejszym nastąpiła nowelizacja ustawy o tych dodatkach , gdzie zostały 
doprecyzowane pewne elementy. Pozytywnie zostało rozpatrzonych 519 wniosków, 
bez rozpatrzenia pozostały 73 wnioski oraz wydano 9 decyzji odmownych. Zgodnie 
z ustawą uszczegóławiającą z dnia 15 września, został doprecyzowany zapis, że dodatek 
węglowy przysługuje tylko i wyłącznie jednej rodzinie pod jednym adresem. Dodatek 
przysługuje dla wszystkich gospodarstw domowych zamieszkujących ten adres. 
W przypadku gdy złożono więcej niż jeden wniosek dla gospodarstw domowych 
zamieszkujących pod tym samym adresem dodatek jest wypłacany wnioskodawcy , który 
złożył jako pierwszy wniosek o wypłatę tego dodatku węglowego. Pierwsza wypłata 

będzie odbywała się w dniu jutrzejszym i będzie sukcesywnie co tydzień w piątek 
kolejna transza dla naszych mieszkańców. Znowelizowana ustawa dała możliwość 

ubiegania się o dodatki tzw. dopłaty do rynku paliw jeżeli chodzi o inne źródła ciepła -

pelet, paliwo stałe, biomasa, gaz LPG , olej. Szczegółowo dodatki są przypisane, i tak: 

• 3.000 zł gdy głównym źródłem ogrzewania jest kocioł na paliwo stałe , pelet 

drzewny lub innych rodzaj biomasy 

• 1.000 zł gdy głównym źródłem ogrzewania jest kocioł na paliwo stałe, ale 
dotyczy tylko i wyłącznie kominka, kozy, ogrzewacza powietrza , trzonu 
kuchennego pieco-kuchni , pieca kaflowego i zasilane jest drewnem 

kawałkowanym 

• 500 zł w przypadku gdy głównym źródłem ogrzewania jest kocioł gazowy 

zasilano skroplonym gazem LPG 

• 2000 zł gdy głównym źródłem jest kocioł olejowy. 
Przyznawany jest tylko i wyłącznie jeden dodatek na główne źródło ciepła. Wnioski 
o wypłatę można składać do 30 listopada br. i po tym terminie wnioski nie będą 
rozpatrywane. Ta ustawa wprowadziła również możliwość ubiegania się o częściową 
rekompensatę za wzrost tychże nośników energii dla tzw. podmiotów wrażliwych 
i to zadanie będzie realizowała Gmina i Miasto Koziegłowy, od wczoraj Referat 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska został upoważniony do przyjmowania takich 
wniosków. Na stronie Gminy i Miasta Koziegłowy został zawieszony wykaz podmiotów 
wrażliwych oraz druk ubiegania się o rekompensatę związaną ze wzrostem nośników 
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energii. Są to trudne tematy i wyzwania, które czekają nas , mieszkaóców i są trudne 

do przewidzenia , niemniej jednak są zaproponowane pewnego rodzaju rozwiązania 

o których nie chciałby na razie definitywnie przesądzać. Będzie prawdopodobnie zmiana 

dostawców z Polskiej Grupy Górniczej, już nie będziemy odbierać bezpośrednio 

w kopalniach, a u koncesjonowanych odbiorców , w konkretnych składach opałowych 

gdzie również jest rozważana możliwość ubiegania się o zakup w tych właśnie składach, 

ale dotyczy to osób, które są osobami cyfrowo wykluczonymi, czyli nie mogły i nie mogą 

składać takich wniosków poprzez system teleinformatyczny. Te osoby będą mogły 

nabywać od pół tony do dwóch ton jednorazowo zakupu węgla po tych preferencyjnych 

na stronie PGG kwotach. Ponadto rozważa się również do 8 ton możliwość zakupu 

po kosztach tych właśnie PGG, dla podmiotów użyteczności publicznej typu żłobki, 

przedszkola, szkoły, domy dziecka, schroniska, noclegownie dla bezdomnych, ale 

i również placówki samorządowe. Nie dotyczy to placówek jednostek OSP, placówek 
kulturalnych , zdrowotnych i innych niż obiekty użyteczności publicznej. Ta informacja 

jest z dnia dzisiejszego i ma nadzieję, że przepisy szczegółowe będą w najbliższych 

dniach. Poinformujemy również wszystkie podmioty, które współpracują z Gminą 

i Miastem Koziegłowy , te które realizują to zadania korzystając z naszych środków . 

O ile tylko takie narzędzia się pojawią na pewno Gmina i Miasto Koziegłowy , poprzez 
te wymienione podmioty wrażliwe, skorzysta z takiej możliwości tańszego zakupu paliwa 

jakim jest węgiel kamienny. 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 08 września 2022 r. 

podejmowane działania to: 
przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 

praca nad materiałami sesyjnymi, 

zwołanie wspólnego posiedzenia Komisj i Rady 

W dniu dzisiejszym do Rady Gminy i Miasta wpłynęła prośba jednostki OSP w Koziegłowach 

o dofinansowanie w kwocie 50.000 zł na remont garaży w strażnicy OSP oraz remont więźby 

i poszycia dachowego budynków gospodarczych przy ul. Kościelnej 2. 

Ad. pkt 13 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 14 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radna Pani Grażyna Sitek zgłosiła wniosek abyśmy oficjalnie, jako Gmina, wystąpili 

do Starostwa z zapytaniem odnośnie możliwości dokoóczenia budowy chodnika w miejscowości 

Krusin , ponieważ wzdłuż drogi powiatowej chodnik istnieje na terenie miejscowości Winowno 

i Cynków , został pominięty nie ładnie niewielki odcinek w Krusinie i mieszkańcy pytają 
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dlaczego tak się stało. Niejednokrotnie tutaj mówiono, że warto by się zastanowić i tych ludzi 
nie odsuwać od tej drogi i nie umniejszać ich wartości . Pamięta czasy , kiedy tutaj , na tej sali 
dobrym obyczajem było, że byli również Radni Powiatowi, których można by było ewentualnie 

zapytać o to, czy nasi Radni Powiatowi zabiegają o to, pytają Starosty czy jest taka możliwość 
dokończenia. W związku z czym proponuje abyśmy jako Gmina zapytali o to. 

Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że była podjęta przez nas, jako Rada Gminy i Miasta taka 
inicjatywa, że odcinek drogi od DK-1 do granicy powiatu lublinieckiego zostanie zrobiony, i tak 
Winowno - co zostało uczynione , ulica Woźnicka i Dąbrówka w Cynkowie do Winowna i tak 
jak Winowno, było podzielone na dwa etapy , które finansowaliśmy wspólnie, my jako Gmina 
i Powiat. Jeżeli chodzi o ulicę Woźnicką, już była robiona w dwóch etapach z dofinansowaniem 
z Urzędu Wojewódzkiego. Jeżeli chodzi o ul. Dąbrówka, to gdyby się pochylić nad wydatkami 

z ubiegłego roku, to Gmina i Miasto Koziegłowy dopłaciła tylko 60.000 zł . Tyle kosztował 
chodnik na ul. Dąbrówka w Cynkowie, bo zostały złożone wnioski i udało się pozyskać środki 
z Urzędu Wojewódzkiego. Natomiast w tym roku nie było żadnego rozdania jeżeli chodzi 
o dofinansowanie wymienionych inwestycji. Nawet w Urzędzie Gminy nie jesteśmy w stanie 

wygenerować takich środków, aby ten chodnik dokończyć. Jeżeli jesteśmy w stanie, 
to pochylmy się i wydajmy środki w granicach trzysta pięćdziesiąt tysięcy czy pół miliona, 
żebyśmy mogli tę inwestycję dokończyć . Jest jak najbardziej za. Proponowała, by przejrzeć 

dofinansowania, zobaczyć ile to kosztowało i wtedy wnioskować. 

Pan Burmistrz podkreślił, że Gmina i Miasto Koziegłowy współpracuje z Powiatem na każdym 
zadaniu, zawsze jesteśmy otwarci na jakiekolwiek zadania w obrębie dróg powiatowych 
na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Nie było takiej kadencji która by tyle zadań w takim 
określeniu i w takiej ilości wykonała na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Ma nadzieję, 

że wszystkie drogi, te które są na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, czy to są drogi gminne , 

powiatowe czy wojewódzkie, traktujemy z należytym szacunkiem oraz z naszymi 
możliwościami staramy się, aby były one sukcesywnie remontowane i modernizowane. Też jest 
kolejny wniosek , który składają mieszkańcy kolejnej miejscowości przy drodze powiatowej , 
też Gmina i Miasto Koziegłowy chce pozytywnie zaopiniować - ul. Śląska w miejscowości 
Pińczyce. Chcielibyśmy, aby to było kontynuowane. Takich miejscowości można wymienić 

przynajmniej kilka, gdzie zachodzi taka konieczność , ale myśli że również Zarząd Powiatu 
i Rada Powiatu doskonale o tych tematach wiedzą, a są też te tematy w Siedlcu Dużym, 

w Pińczycach, cały ciąg drogi powiatowej od Koziegłówek po Osiek czy Glinianą Górę. 
Na pewno jako samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy będziemy , o ile będą możliwości 
pozyskiwania środków, współfinansowania tak jak było do tej pory , zawsze z przychylnością 

patrzeć, i tak również patrzymy w kierunku mieszkańców Krusina. 

Pan Wojciech Chrapek poinformował, że 20 września Minister Rozwoju Technologii 
zapowiedział wdrożenie programu Latarnia Plus. Program ten ma na celu dofinansowanie 
rozwiązań energooszczędnych przy oświetleniu ulicznym. Mamy jeszcze duże potrzeby 

w zakresie wymiany oświetlenia z sodowego na ledowe, więc prosi aby właściwe referaty 

Urzędu Gminy i Miasta monitorowały ten program. 
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Pan Burmistrz wyjaśnił, że na pewno Pan Przemysław Kołodziejczyk odnotuje ten element. 
Liczymy w dalszym ciągu na subregionalne lub z RPO środki mówiące o kompleksowej 
modernizacji oświetleń ulicznych . Jesteśmy w tej szczęśliwej sytuacji, ze ¾ opraw 
oświetleniowych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy przeszło modernizację, około 340 
opraw oświetleniowych wymieniła firma TAURON, której podziękował, bo też w ramach 
modernizacji i utrzymania w kilku miejscowościach taka modernizacja nastąpiła. Na pewno 

zwrócimy na to uwagę . 

Ad. pkt 15 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady czterdziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła: Urszula Dyja. 
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